
Protokół Nr XIV z XIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa,
która odbyła się w dniu 24 marca 2025 roku w sali konferencyjnej LCAS 

Podjęto uchwały w sprawie

XIV/96/2025 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania 
publicznego

XIV/97/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 
trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  pobrania  i  wykorzystania 
dotacji udzielanych z budżetu Gminy Miejskiej Lubawa dla publicznych i 
niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych  oraz  innych  form  wychowania  przedszkolnego 
prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego

XIV/98/2025 przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej

XIV/99/2025 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 
2039

XIV/100/2025 zmian w budżecie Miasta Lubawa na 2025 rok

Obecnych radnych Rady Miasta – 14 wg podpisanej listy obecności.

Lista obecności radnych stanowi
zał. nr 1 do protokołu z sesji

Zaproszenie z porządkiem obrad stanowi
zał. nr 2 do protokołu z sesji

Ad. 1.   Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  otworzył  XIV zwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Lubawa. 
Przywitał wszystkich radnych, Burmistrza Miasta Lubawa Macieja Radtke, Zastępcę Burmistrza 
Sławomira Jamrożego, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu.
Przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych na ogólny stan 15, co stanowi kworum, przy którym 
Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poprosił o powstanie i uczczenie minutą ciszy 
zmarłego Jana Sarnowskiego, wieloletniego radnego i Przewodniczącego Rady Miasta. 

 Minuta ciszy

Przewodniczący Rady powiedział, że minuta ciszy niewątpliwie nie wystarczy na uhonorowanie 
wszystkich zasług naszego kolegi, ale ma nadzieję, że nadal będzie wspierał duchowo działania 
Rady dla dobra naszego miasta. 

Następnie Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski powiedział, że porządek obrad radni otrzymali 
w zaproszeniu i zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do ustalonego porządku. Uwag nie zgłoszono.



Porządek obrad XIV sesji Rady Miasta Lubawa przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Żłobka Miejskiego w Lubawie za rok 2024 - opinia 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta. 
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Przedszkola Miejskiego w Lubawie za rok 2024 - opinia 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta.
6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Lubawie 
za rok 2024 - opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta.
7. Raport z monitoringu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Lubawa na lata 
2022 - 2026 za rok 2024.                               
8. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania publicznego,
b) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  oraz  trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu 
Gminy  Miejskiej  Lubawa  dla  publicznych  i  niepublicznych:  szkół,  przedszkoli,  oddziałów 
przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  oraz  innych  form  wychowania  przedszkolnego 
prowadzonych  przez  osoby  fizyczne  i  osoby  prawne  niebędące  jednostkami  samorządu 
terytorialnego,
c) przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej,
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 2039,
e) zmian w budżecie Miasta Lubawa na 2025 rok.
9. Stanowisko Rady Miasta Lubawa w sprawie ograniczenia funkcjonowania Urzędu Pocztowego 
w Lubawie.  
10. Zapytania w sprawach aktualnych problemów Miasta.
11. Odpowiedzi na zapytania.
12. Zamknięcie obrad.

Ad. 2.   Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poinformował, że protokół z XIII zwyczajnej sesji Rady 
Miasta znajduje się do wglądu w Referacie Organizacyjnym, w Biuletynie Informacji Publicznej 
oraz na eSesji. Następnie zapytał, czy radni mają pytania bądź uwagi do tego protokołu.
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji.

Przewodniczący  zarządził  głosowanie.  W wyniku  głosowania  protokół  z  XIII  zwyczajnej  sesji 
został przyjęty 14 głosami.

Ad. 3  .     Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.  

Burmistrz Miasta Maciej Radtke przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 28 lutego do 
24 marca 2025 roku. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza
stanowi zał. nr 3 do protokołu z sesji



Sekretarz Miasta Katarzyna Żuchowska przedstawiła sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na 
XIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa.

Sprawozdanie z realizacji uchwał 
podjętych na XIII zwyczajnej sesji 

stanowi zał. nr 3a do protokołu  z sesji

Ad. 4.    Przyjęcie sprawozdania z działalności Żłobka Miejskiego w Lubawie za rok 2024 -   
opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta Marek Wielgomas 
odczytał opinię do sprawozdania. 

Opinia Komisji  Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki i Promocji Miasta

stanowi zał. nr 4 do protokołu z sesji

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawozdanie omówione było na posiedzeniu Komisji Rady 
i zapytał,  czy  radni  mają  pytania  w  tym  zakresie.  Radni  nie  wnieśli  uwag  do  sprawozdania. 
Następnie Przewodniczący poprosił o głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła sprawozdanie.

Sprawozdanie z działalności 
Żłobka Miejskiego w Lubawie

 stanowi zał. nr 5 do protokołu z sesji

Ad. 5. Przyjęcie sprawozdania z działalności   Przedszkola Miejskiego w Lubawie za rok 2024 -   
opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta Marek Wielgomas 
odczytał opinię do sprawozdania. 

Opinia Komisji  Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki i Promocji Miasta

stanowi zał. nr 6 do protokołu z sesji

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawozdanie omówione było na posiedzeniu Komisji Rady 
i zapytał,  czy  radni  mają  pytania  w  tym  zakresie.  Radni  nie  wnieśli  uwag  do  sprawozdania. 
Następnie Przewodniczący poprosił o głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła sprawozdanie.

Sprawozdanie z działalności 
Przedszkola Miejskiego w Lubawie

 stanowi zał. nr 7 do protokołu z sesji



Ad. 6.    Przyjęcie sprawozdania z działalności Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika   
w     Lubawie  za  rok  2024  -  opinia  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji   
Miasta.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta Marek Wielgomas 
odczytał opinię do sprawozdania. 

Opinia Komisji  Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki i Promocji Miasta

stanowi zał. nr 8 do protokołu z sesji

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawozdanie omówione było na posiedzeniu Komisji Rady 
i zapytał,  czy  radni  mają  pytania  w  tym  zakresie.  Radni  nie  wnieśli  uwag  do  sprawozdania. 
Następnie Przewodniczący poprosił o głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła sprawozdanie.

Sprawozdanie z działalności 
Szkoły Podstawowej w Lubawie

 stanowi zał. nr 9 do protokołu z sesji

Ad.  7.  Raport  z  monitoringu  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Miasta 
Lubawa na lata 2022 – 2026 za rok 2024. 

Przewodniczący Rady powiedział, że Raport omówiony był na posiedzeniu Komisji Rady i zapytał, 
czy radni mają uwagi w tym zakresie. Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych materiałów. 
Następnie Przewodniczący poprosił o głosowanie nad przyjęciem Raportu. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła Raport.

Raport z monitoringu Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Lubawa na lata 2022 – 2026 za rok 2024
 stanowi zał. nr 10 do protokołu z sesji

Ad. 8.     Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację zadania publicznego

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 



„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Iławskiemu na realizację zadania publicznego.

Uchwała Nr XIV/96/2025
stanowi zał. nr 11 do protokołu z sesji

Ad. 8 b)    zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu   
przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  pobrania  i  wykorzystania  dotacji  udzielanych  z 
budżetu  Gminy  Miejskiej  Lubawa  dla  publicznych  i  niepublicznych:  szkół,  przedszkoli, 
oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  oraz  innych  form  wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego

Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę  zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 
udzielanych  z  budżetu  Gminy  Miejskiej  Lubawa  dla  publicznych  i  niepublicznych:  szkół, 
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego  prowadzonych  przez  osoby  fizyczne  i  osoby  prawne  niebędące  jednostkami 
samorządu terytorialnego.

Uchwała Nr XIV/97/2025
stanowi zał. nr 12 do protokołu z sesji

Ad. 8 c)     przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej  

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w sprawie   przyjęcia  zadań  z  zakresu  administracji 
rządowej.

Uchwała Nr XIV/98/2025
stanowi zał. nr 13 do protokołu z sesji

Ad. 8 d)     zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2039  



Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lubawa na lata 2025 – 2039.

Uchwała Nr XIV/99/2025
stanowi zał. nr 14 do protokołu z sesji

Ad. 8 e)     zmian w budżecie miasta Lubawa na 2025 rok  

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta Lubawa na 2025 rok.

Uchwała Nr XIV/100/2024
stanowi zał. nr 15 do protokołu z sesji

Ad.    9.     Stanowisko  Rady  Miasta  Lubawa w sprawie  ograniczenia  funkcjonowania  Urzędu   
Pocztowego w     Lubawie.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  odczytał  list  do  Prezesa  Zarządu  Poczty  Polskiej  S.A. 
przedstawiający stanowisko Rady Miasta Lubawa w sprawie ograniczenia funkcjonowania Urzędu 
Pocztowego w Lubawie. 

Stanowisko Rady Miasta Lubawa
w sprawie ograniczenia funkcjonowania 

Urzędu Pocztowego w Lubawie
stanowi zał. nr 16 do protokołu z sesji

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego stanowiska. Pismo o przedstawionej treści zostanie 
wysłane po sesji do Prezesa Zarządu Poczty Polskiej S.A.

Ad.  10.  Zapytania  w  sprawach  aktualnych  problemów  Miasta.  /    Ad.  11  .     Odpowiedzi  na   
zapytania.



Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  wiele  spraw  zostało  już  rozpatrzonych  na  wspólnym 
posiedzeniu  Komisji  i  zapytał,  czy  radni  mają  jeszcze  jakieś  pytania  w  sprawie  aktualnych 
problemów miasta. Radni nie zgłosili pytań. 
Ad. 12  .   Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski stwierdził, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
XIV zwyczajna  sesja  Rady Miasta  Lubawa dobiegła  końca i podziękował  wszystkim za  udział 
w obradach. 

Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi zał. nr  17 do protokołu z sesji

 Przewodniczący Rady 

    Jerzy Brodowski

Protokołowała
Joanna Szczepanek


